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1. Aanleiding en probleemstelling
We zijn al geruime tijd niet tevreden over de serviceverlening van Notubiz m.b.t. de
audioverslaglegging van de vergaderingen voor de gemeenteraad en de
raadadviescommissies. Dit is al vaker onderwerp van gesprek geweest in zowel het
presidium als de raadsadviescommissies voor uw gemeenteraad.
Veelal duurt de uitwerking erg lang en vaak is nawerk noodzakelijk, mede doordat de
verkeerde naam bij het verkeerde geluidsfragment is vermeld (probleem komt deels ook
voort uit het feít dat voorzitters niet altijd consequent sprekers het woord geven en/of
ontnemen).
Ook is de archieffunctie niet geborgd bij Notubiz. Bij beëindiging van de overeenkomst
krijgen we de eigen onbewerkte geluidsbestanden retour. Notubiz heeft het alleenrecht op
haar programmatuur, waarop wij geen licentie kunnen afnemen en dus geen bewerkte
bestanden op onze website kunnen blijven aanbieden in de archieffunctie (verplichting
vanuit de Archiefwet 1995). Ook het beschikbaar houden van de archieffunctie wordt door
Notubiz extra (zij het tegen een klein bedrag per vergadering per jaar) in rekening
gebracht.
Als laatste kan de matige geluidskwaliteit van de te beluisteren bestanden via onze
websíte worden vermeld. Notubiz converteert de geluidsbestanden, die door ons in
uitstekende geluidskwaliteit worden toegezonden, naar een ander formaat om ze met hun
software te kunnen bewerken.
De geluidsinstallatie in de raadzaal is verouderd wat op termijn tot problemen kan gaan
leiden. Een doormeting van de apparatuur door een gerenommeerd bedrijf laat zien, dat
de oude versterker er binnenkort mee op kan gaan houden (is al een keer gereinigd). Ook
is er veel apparatuur aanwezig, dat bij vervanging via een geïntegreerd apparaat tot
minder apparatuur zal leiden met betere prestaties. Daarnaast is er apparatuur in de kast
van de raadzaal aanwezig waarvan de gebruiksbestemming niet te traceren is. De
vergaderapparatuur (microfoons) zijn nog van goede kwaliteit en hebben thans bij
vervanging nog een restwaarde, díe éénmalig in mindering kan worden gebracht. Als
laatste kan worden gemeld dat onze raadzaal al vele jaren van een ringleiding voor
slechthorenden is voorzien, die na de vorige verbouwing van de raadzaal waarschijnlijk
niet weer opnieuw is aangesloten.
2. Oplossing
Bovenstaande is er de reden voor, dat we een werkgroep in het leven hebben geroepen
(bestaande uit de beleidsmedewerker I&A, de beleidsmedewerker DIV, de
griffiemedewerkster en de raadsgriffier) die hebben gezocht naar een mogelijke andere
oplossing, die wel voldoet aan onze wensen en eisen. Na enkele besprekingen heeft dat
geleid tot de aangeboden offerte (zie bijlage), wat onderhands kan worden aanbesteed
conform de vastgestelde inkoop- en aanbestedingsvoorwaarden, Ook hebben zij een
bedrijfsbezoek afgelegd bij de gemeente Voorschoten. Daar hebben ze de aangeboden
programmatuur en apparatuur in werking gezien.
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De oplossing m.b.t. de audioverslaglegging is gevonden in GemeenteOplossingen.nl, die
vergelijkbaar aan Notubiz de bestanden via de website beschikbaar stelt. De bewerkte
bestanden zijn beschikbaar (gaat automatisch via software die we intern ter beschikking
krijgen gesteld) binnen 24-uur na de gehouden vergadering op onze website en
uiteindelijk tegen een lager tarief waarbij de archieffunctie gewaarborgd is.
Als bijkomend voordeel kan nog worden gemeld dat de koppeling van achterliggende
stukken aan de agendafunctie via de website rechtstreeks kan geschieden vanuit ons
Documentair Management Systeem (DECOS). Hiermee verwezenlijken we een grote
wens binnen de organisatie en de griffie, door met éénmalige opslag tot meervoudig
gebruik van digitale documenten te komen.
Om er van verzekerd te zijn dat daadwerkelijk geleverd wordt wat aangeboden is, zal een
proefperiode van 3 volledige raadcycli voorafgaan aan de daadwerkelijke contractperiode.
Door de overstap naar de dienstverlening door GemeenteOplossingen.nl zijn de bewerkte
bestanden van Notubiz niet meer op onze website raadpleegbaar. De onbewerkte
geluidsbestanden komen contractueel van Notubiz retour. Deze bestanden kunnen door
GemeenteOplossingen.nl (tegen vergoeding) wel beschikbaar worden gesteld via onze
website.
De bespreking van de offerte van GemeenteOplossingen.nl is positief ontvangen in het
presidium en zij ziet een duidelijke meerwaarde ten opzichte van de huidige voorziening
via Notubiz. Ook is het presidium van mening dat gelijktijdig met deze wisseling de
apparatuur zou moeten worden vervangen. Dit om optimaal gebruik te kunnen gaan
maken van de geboden mogelijkheden. Echter ziet zij de vervanging van het
vergadersysteem (microfoons e.d.) als losstaand project van de audioverslaglegging.
3. Financiële consequenties
Doordat de geluidsbestanden met de aangeboden oplossing niet meer extern worden
bewerkt (zoals nu bij Notubiz) levert dit een jaarlijkse besparing op van € 2.600,00
(uitgaande van 35 vergaderingen perjaar).
Daartegenover staat wel een éénmalige investering voor apparatuur, programmatuur en
het realiseren van de koppeling met DECOS van € 27.672,00 (te dekken uit de algemene
reserve).
En is er een vervangingsinvestering nodig van € 3.340,00 voor de vervanging van de
voorversterker en eindversterker om de kwaliteit van het geluid te blijven garanderen in de
raadzaal en voor de te bewerken geluidsfragmenten.
Om de geluidsbestanden uit deels 2007, 2008 en begin 2009 van Notubiz nog
(onbewerkt) raadpleegbaar te houden via onze website en daarbij het vullen van de
archieffunctie, zal éénmalig een bedrag van € 5.695,00 nodig zijn (te dekken uit de
algemene reserve). Terwijl het bewerken van de geluidsbestanden (aanbrengen van
markeringen) nog eens €12.250,00 zal gaan kosten. Dit laatste wordt door het presidium
niet noodzakelijk geacht.
Totaaloverzicht te dekken uit de alQemene reserve:
- éénmalige investering apparatuur, programmatuur en koppeling DECOS € 27.672,00
- éénmalige investering raadpleegbaar maken geluidsbestanden Notubiz € 5.695,00
- totaal ten laste van de algemene reserve dus € 33.367,00
Daarnaast kan worden gedacht aan gelijktijdige vervanging van het vergadersysteem, wat
overigens nog niet echt noodzakelijk is. Hiervoor is dan nog een vervangingsinvestering
nodig van € 16.775,00 - inruil € 3.000,00 = € 13.775,00. Uitbreiding mogelijk met een
draadloze handheld microfoonset voor € 659,00.
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Totaaloverzicht vervanainasinvesterinaen:
- vervangingsinvestering voorversterker en eindversterker € 3.340,00
- vervangingsinvestering vergadersysteem € 13.775,00
- vervangingsinvestering draadloze microfoon € 659,00
- totale vervangingsinvestering dus € 17.774,00; afschrijven in 10 jaar, zijn voor het 1 e
jaar kapitaallasten van € 2.755,00
Deze kapitaallasten kan gedekt worden uit de jaarlijkse besparing van € 2.600,00.
Ook is er een noodzaak om de cd-speler uit de raadzaal (te gebruiken bij
huwelijksvoltrekkingen) te vervangen door een nieuwe, die naast het afspelen van muziek
ook over een opnamefaciliteit zal beschikken. Hiervoor is een vervangingsinvestering
nodig van € 289,00 (te dekken uit het budget huwelijksvoltrekkingen).
N.B.: alle genoemde tarieven zün exclusiefBT V.
4. Conclusie en advies
Er is een alternatieve oplossing voor de audioverslaglegging door Notubiz mogelijk. Deze
is gevonden in GemeenteOplossingen.nl. Via deze oplossing krijgen we zelf de
beschikking over hardware en software om geluidsbestanden bewerkt via onze website
raadpleegbaar te stellen. Ook zal een koppeling worden gerealiseerd met ons DMS
(DECOS), waardoor documenten rechtstreeks gekoppeld kunnen worden aan de
agendapunten van de vergaderingen.
Wij stellen voor om gebruik te maken van de proefperiode van GemeenteOplossingen.nl
en die (bij goed functioneren) om te zetten in een contractperiode voor 5 jaar. De
benodigde financiële middelen beschikbaar te stellen en te verwerken in de
meerjarenbegroting 2010-2014.
5. Bijlagen
- aangeboden geïntegreerde offerte van GemeenteOplossingen.nl
en DB audio-video-systemen b.v.
Gemeenteraad van Neerijnen,
de raadsgriffier, _ d~
K.G. Steenbergen
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Raads bes I u it
Neerijnen
Agendanummer : 2009-07-10344
De raad van de gemeente Neerijnen;
gelezen het voorstel van de raadadviescommissie Bestuur van 21 oktober 2009;
Besluit :
a. gebruík te maken van de proefperíode van GemeenteOplossíngen.nl voor de
audioverslaglegging van de vergaderingen van de gemeenteraad en de
raadadviescommissies en die (bij goed functioneren) om te zetten in een contractperiode
voor 5 jaar;
b. voor de éénmalige investeringen een budget beschikbaar te stellen van € 33.367,00
te dekken uit de algemene reserve en
c. voor de vervanging van geluidsapparatuur een vervangingsinvestering beschikbaar te
stellen van € 17.774,00 en dit af te schrijven in 10 jaar. Kapitaallasten zijn gedekt door de
: besparing die de overgang van Notubiz naar GemeenteOplossingen.nl
jaarlijks oplevert.
Vastgesteld in de openbare vergadering
, voorzitter
Noot loco-raadsgnmer:
Voorstel is aangenomen, waarbij opgemerkt dat de fracties van de VVD en het CDA tegen de
beslispunten b. en c. hebben gestemd.
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